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Z A P I S N I K

'šeste red®vne sjednice Upravnog odbora KIRO-KLUBA “ZAGREB”, 
©držane dne 20.VI.1966.u 19,3© sati u prostorijama kluba. 
PRISUSTUI: Lukas,Stipčević,Hohelač,Haberštok,Turkević,Dopler, 
K®dmja,šamec,Vulpe, Sušac i pozvani Rajk® Grlić.

Tajnik Haberštek čita zapisnik prešle sjednice.
/l") Zajednički sastanak Kine-saveza i Kine-kluba.

Predsjednik lukas izvještava da je otišae d© predsjednika 
Kine-saveza druga Škarice zbog »čajne situacije u klubu,jer ae- 
nas® »i pare.Zat® je za 27.VI.u 18 sati zakazan zajednički sastana 
^ak Izvršnog adbera Kino-saveza Hrvatske i Upravnog odbora Kino- 
kluba "Zagreb” u Kino-savezu Hrvatske,Dalmatinska 12.Treba pro
misliti št® bi se tame moglo reći © aktuelnisi problemima kluba. 
Izvještaje će pednijeti:

HOHOLAČ - © stanju tehnike,petrebnim sredstvima za ©država- 
nje tehnike,! t.d.

LUKAS - ® blagajničk»m stanju,pešt® nema druga Rajkovića, 
da om podnese taj izvještaj.

ŠAMEC - ® stanju festivala i filmova,® učestvovanju na fes
tivalima,kak® sada stojim© sa filmskim fondom za festivale,! t.d.

STIPČEVIĆ - ® prestarijama kluba,stanju,inventaru,i t.d.
Ak® ne debijem® potrebne pare za snimanje filmova,ne ćemo 

sudjelovati na Saveznom festivalu,niti ćemo nastupiti ka® ergani- 
zateri Republičkog festivala.

Upravni se odbor slaže da zauzmem© takav stav.Također ne 
smije ni jedan član sam slati film«ve,bez odobrenja kluba,a da 
kod tega nastupi ka® član Kino-kluba "Zagreb”.
^2)sžaaje filmova bez odobrenja Upravnog odbora.

Autorima filmova poslanih u Sarajev® treba poslati opomenu, 
sa upezsrenjem da krše statut i da će biti zbog tega kažnjeni. 
Te, su: CRNOBRNJA -
(^Heholač preuzima obavezu da pekuša zamijeniti 1 r®lu celera 

16 muza c/b 8 mm.Za tu r®lu je plaćen® 8.6®®.- dinara.
^KOMISIJA ZA PILM treba pitati Tema Gotovca,da li će snimati 

film,za koji je dobi® 16 rola 16-tice ®d Kin»-saveza.Stipčević 
je protiv tega da se Gotovčev film pesudi Grliću za snimanje aje- 



g®v®g filma.Ne kak© se konstatira da je taj Grlićev film već 
snimijen,prekasn« je da mu se uskrati traka.Konstatira se da je 
za t© ipak trebale pitati Upravni ®db©r,i Hohelač nije smi® take 
izdati traku.Heholač priznaje da je njegov propust št® nije o 
teše pita« Upravni odbor,stejeći aa stanovištu da je t® Temov 
film,pa ga ®n smije i može posuditi Grliću.

Zaključak:H®helač nije srni« izdati taj materi jal. Treba 
pitati Toma da li »n misli taj film raditi,jer mu ©ada Grlić 
a»ra vratiti traku za snimanje filma.Te je ipak nepravilne, jer 
u Zagrebu momentalno nema trake,pa se traka ne može kupiti i vra
titi.

(J^ŠAMBC izvještava da je Kine-klub "Zagreb" na festivalu 
u Ljubljani preuze® ©bavezu da će ©rganizirati X.festival ama
terskog filma Jugoslavije.Treba sastaviti organizaoi©ni odbor.

Zaključak: T® otpada za sada,p®št© je zaključene da ne 
ćemo sudjelovati na festivalima,ak® ne debijem* ©d Kine-saveza 
pare za snimanje filmova.

(ć^PROBLEM KOPUNJA ZORANA.

Predsjednik LUKASnaglašava da u statutu kluba piše da 
član Kine-kluba "Zagreb" ne može biti u iste vrijeme član i nekeg 
drugeg filmskog kluba.Konstatira da je Zoran Kodmja poče® raditi 
pretiv interesa Kine-kluba "Zagreb",jer je aktivan u Centru za 
tehnički odgoj "JOŽA VIAHOVlđ",te je sa sobom povukao još neko
lik© članova kluba na rad u taj centar u Bulićevej ulici.Očit® 
je zat® da on radi pretiv interesa kluba.LUKAS predlaže da se pos
tupi p® statutu,te se Zoran Kedrnja isključi iz Kine-kluba "Zag
reb" i iz Upravnog odbora.

STIPČEVIĆ dodaje da Zoran Kedmja nije đoni© filmove za 
projekciju aa III.izložbi mladih tehničara,tvrdeći da za t© uepće 
sije bi® zadužen,iak® je preuze® tu ©bavezu ®d Lukasa i Stipče- 
vića.Osim toga,Zoran Kodrnja je član drugog kluba,tamo vodi kino 
tečajeve,a neki dan je za njih nabavi© i tehniku u vrijednosti 
®d 300.000 dinara.Dolazi dakle u keliziju,radeći protiv interesa 
Kino-kluba "Zagreb",pošto je tamo više^nteresiran i stimuliran, 

neg® ovdje.U taj je Centar "Joža Vlahović" taksđer ©tišae i pri
sutni Rajk© Grlić,kada nije dobi© u klubu traku za snimanje filma, 
^ora biti jasn© da neki ljudi ne mogu raditi i tu i tamo,jer t© 
sam© stvara zbrku.Jedan čovjek može biti član ili u našem klubu, 



ili u nekom drugem klubu,a nipošt© ne u dva kluba istovremen®. 
KODRNJA se brani da je speru® da li je ©a član tam© i 

®vdje u iste vrijeme.Osi® tega treba prve pokazati gdje te stoji 
u statutu,da se .ne seže biti član dvaju klubova istovremen®.On 
je tamo sa®© plaćen® ©sebije,i nije učestvovao u stvaranju ni 
jednog filma.U Centu za tehnički odgoj u Bulićevoj ulici ®n je 
plaćeni instruktor,nastavnik veditelj kino-sekcije i modelarstva, 
a nije član Kino-sekcije.Naglašava da se ©a Kino-klubu nije ništa 
prijeti®,neg© je same konstatirao da je bolje št© su filmovi 
stigli u Sarajevo.A pošto je on u Centru plaćen© ©sebije,mera 
vediti brigu da film©vi pravila© stignu u Centar,mera postaviti 
pitanje zašt® filmovi nisu bili poslani Centru.

ŠAMEC konstatira da je sa®© pozitiva© za klub,ak® Zoran 
ž-edrnja vodi kine-tečajeve u toj omladinskoj organizaciji.A ak© 
se njemu prigovara št® tame plaćeno radi,onda bi trebalo uzeti 
za negativne sudjelovanje svih članova kluba izvan aktivnosti 
Kin©-kluba.

LUKAS naglašava da je Zoran Kadra, ja »dvuka« u Centar za 
tehnički odgoj pionire,pa je Kine-klub time izgubi® 35®«©«® dinara.

KODRNJA tvrdi da on nije odvukao pionire iz kluba,nego 
je sam® pristao da tamo za honorar vodi taj tečaj.

GRLIĆ RAJKO izjavljuje da u ove® klubu ima ješ članova, 
koji rade i u drugim klubovima,ka« To® Gotovac na primjer u 
Kine-klubu "Beograd".

TURKOVIĆ HRVOJE misli da je ta navodno odvlačenje pionira 
u Centar p© Kedmji prošla stvar,koju nema smisla sada ponovno 
oživijavati.Ima ješ naših članova,koji su članovi i drugih klu
beva, i ©vdje se radi same © ličnoj netrpeljivosti.Eošt® t© pi
tanje nije bilo pokrenute prije skupstine,nego sada,misli da je 
te zakašnjelo i apsurd.

ŠAMEC MILAN misli da Zoran Kodrnja u toj stvari uopće 
nije kriv.

KODRNJA naglašava činjenicu da bi diplome za filmove 
"UDARCI" i t.d.visjele danas u C©atru za tehnički kulturu odgoj, 
a ne u Kine-klubu "Zagreb",da on nije vodi© brigu • interesima 
Kino-kluba "Zagreb".Naglašava p©n©xn© da ©n nije odvukao pionire 
ii Centar,neg® kada je Centar organizira® tečaj i osigura® pare, 
pioniri su preko Općinskog vijeća dodijeljeni Centru.



Predsjednik Lukas predlaže glasanje po pitanjima:
a) Tk© stoji na stanovištu da Zoran Kodrnja svojim radom 

u Centru dolazi u sukob sa interesima kluba ?
b) Tk® misli da ®n time ne dolazi u sukob sa Kine-klubom.

TURKOVIĆ predlaže da se Kedrnji same privatne savjetuje da 
više u buduće ne dolazi u sukob sa interesima kluba.

STIPČEVIĆ je mišljenja da se može glasati same © teme,da 
li je Zoran Kodrnja nanio štetu klubu time,što je odvukao pionire 
u Centar,! time je klub ©šteti® za 350.000 dinara.Ujedno se Zoran 
Kedrnja prijeti i vrijeđa.

Predsjednik stavlja aa glasanje: Tk© smatra da je Zeran 
Kedrnja zb®g iznesenih razloga nepoželjan u klubu,a tk« je protiv 
tega ?

PROTIV BRISANJA IZ KLUPA GLASAJU: Vulpe,Heholač,Turković, 
Same c,D©pler,Hab e r št ®k.

ZA BRISANJE GLASAJU: Lukas,Stipčević,Sušac.

STIPČEVIĆ ponovno postavlja u principu pitanje da li se može 
biti član sšjEšnna istovremen® dvaju klubova,osobita ak® su inte
resi tih klubeva u ©preci.Traži glasanje.

SAMEC je mišljenja da t® ne nožem® zaključiti na sjednici 
Upravnog odbera,jer bi se time mijenja® statut i zato se ne može 
gsveriti o tom pitanju.

Zaključak:Sanec će št® prije pregledati statut,! tek onda 
će se vidjeti kako treba postupiti.

STIPČEVIĆ ponovno predlaže da se p© ®v@me št® je iznijet® 
Zorana Kadra.ju isključi iz Upravnog odbora.

TURKOVIĆ ponovno naglašava da je te pitanje zastarjele,!
® njemu se više ne m©že odlučivati,pa zat® mora definitivne otpas
ti.

STIPČEVIĆ ponovno predlaže da se Zoran Kedrnja kazni ukorom 
Upravnog odbora,zat® što uepće nije izvrši® erganižaciju prejek- 
°ije filmova na izložbi Općinskog vijeća Narodne tehnike.Po tom 
Pitanju LUKAS i STIPČEVIĆ tvrde da je Zoran Kodrnja bi® zadužen, 
ć®k ®n sam tvrdi da nije bie zadužen..

Svi prisutni članovi Upravnog odbora mišljenja su da nemaju 
uvida u te činjenice $osim Lukasa i Stipčevića),pa taj prijedlog 
Stipčevića otpada.



(7y stipčević izjavljuje da je lične iznajmi® prestorije 
za sastanak Upravnog ®db«ra Društva ptica pjevica.T© je ©sebit© 
učini® zb®g predsjednika druga Kmpetić-a.Eestavlja pitanje da 
li se Upravni ©db©r s time slaže,ka© i sa time da se tem društvu 
p© petrebi ješ iznajme presterije.

Upravni edber se slaže.
^8/HOHODAČ izvještava da Hubek traži za pepravak prejektera 

70.000 dinara,jer tvrdi da su p© prejekteru svi kapali,pa ga ©n 
mera temeljit© pregledati i generalu© p©praviti.Inače da t® maže 
pspraviti sam© "KUJO-MEHANIKA",keja će navedu© mneg© više raču
nati.

Zaključak:Treba radi pepravka stupiti u pregevere sa 
"KINO-MEHANIKOM".

Sjednica je završena u 20,3© sati.


